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Features of the development of the modern tax system of Russia

M. Tuskayeva, K. Polatidi

It is discussed the current state of the tax system of the Russian Federation, as well as the
features of the implementation of law enforcement in times of economic crisis. The analysis of actual
problems of tax legislation and tax administration in Russia is presented, the ways of their solution
are proposed. There is a need for the comprehensive reform of the tax legislation of Russia, taking
into account the law enforcement practice of arbitration courts, the practice of the Federal Tax
Service of Russia and, most importantly, the opinions and rationales of the scientific community.

Keywords: tax law, tax policy, tax administration, balanced tax system, tax burden

References

Налоговый кодекс Российской Федерации (часть вторая) от 05.08.2000 № 117-ФЗ (ред. от1.
03.08.2018)  (с  изм.  и  доп.,  вступ.  в  силу  с  03.09.2018).  Электронный  ресурс:
http://base.garant.ru  (дата  обращения  05.11.2018г.).
Горский И.В. К проблеме налоговой нагрузки в России // Экономика. Налоги. Право. 2015. №2.
1. C. 126.
Тускаева М.Р., Саркисян А.А. Характеристика налоговой нагрузки в Российской Федерации и3.
за рубежом // Экономика и предпринимательство. 2016. № 10-2 (75).
Лыкова  Л.Н.  Налоги  и  налогообложение:  Учебник  и  практикум  для  академического4.
бакалавриата. Люберцы: Юрайт, 2016. 353 c.
Мишустин  М.В.  Совершенствование  инструментов  налогового  администрирования  по5.
обеспечению стабильных доходов государственного бюджета // Экономика. Налоги. Право.
2014. № 4.

Финансовый  университет  при  Правительстве  РФ  (Владикавказский  филиал),
г.  Владикавказ,  Россия


